

Amazing 台湾
TAIWAN

8D7N 童趣台湾 · 玩FUN西岸线 PLAYFUL TAIWAN · WEST COAST FUN ADVENTURE

Singapore ✈️ Taoyuan

Tour Code: JTJA-5



Taiwan
台湾



Qingjing Farm
清境农场



Alishan National Forest Recreation Area
阿里山风景区



Star Moon Sky Scenic Restaurant
星月天空景观餐厅



Leofoo Village Theme Park
六福村主题乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Rainbow Village
彩虹眷村



Pineapple Cake DIY
鳳梨酥DIY



Jiji Railway Station
集集火車站



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN (MOB)

- ✓ Taoyuan Night Market

D2 TAOYUAN 🚆 HSINCHU 🚆 TAICHUNG (B/-/-)

- ✓ Leofoo Village Theme Park + Safari Park
- ✓ Rainbow Village
- ✓ Fengchia Night Market

D3 TAICHUNG 🚆 NANTOU (B/L/D)

- ✓ 18°C Chocolate Factory
- ✓ Puli Blue Castle (Photo Stop)
- ✓ Puli Winery Wine Tunnel
- ✓ Qingjing Farm
- ✓ Qingjing Grassland

D4 NANTOU 🚆 CHIAYI (B/L/-)

- ✓ Thao Cultural Village
- ✓ Checheng Old Street
- ✓ Jiji Railway + Jiji Railway Station
- ✓ Taishun Corridor Bridge
- ✓ Nantou Tea Plantation
- ✓ Wenhua Road Night Market

D5 CHIAYI 🚆 TAICHUNG (B/L/D)

- ✓ Alishan National Forest Recreation Area (Include Forest Train)
- * Shouzen Temple * Three-Generation Tree
- * Sacred Tree Spirit Pagoda * Alishan Sacred Tree
- ✓ Fengqihu Old Street
- ✓ Star Moon Sky Scenic Restaurant (Animal Interaction)

D6 TAICHUNG 🚆 TAIPEI (B/L/-)

- ✓ Tianlu Art Centre
- ✓ Taipei Dome
- ✓ Taipei 101 (Observatory at own expense)
- ✓ Pineapple Cake DIY Experience
- ✓ Ningxia Night Market

D7 TAIPEI (B/-/-)

- ✓ Shifen Old Street
- ✓ Jiufen Old Street
- ✓ Yin-Yang Sea + 13-Level Ruins (Photo Stop)
- ✓ Jinshan Old Street + Jumping Stone Coast
- ✓ Ximending

D8 TAIPEI ✈️ DEPARTURE (PACKED BREAKFAST/MOB)

Special Cuisine:

- ✓ 7 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner
- Shaoxing Cuisine
- Wooden Bento Meal
- Qingjing Specialty Cuisine
- Alishan Cuisine
- Western Set Meal



TOURIST ATTRACTIONS:

HSINCHU

- ◆ **Leofoo Village Theme Park** - One of Taiwan's most popular theme parks, featuring a unique combination of thrilling rides and a safari experience. Visitors can get up close with animals such as lions and giraffes while enjoying a wide range of fun attractions. Perfect for both adults and children, it is a must-visit highlight for family trips.

NANTOU

- ◆ **Qingjing Farm** - Located at an altitude of approximately 1,700 meters, Qingjing Farm is known as the "Misty Garden of Eden." Surrounded by fresh mountain air and breathtaking landscapes, visitors can see sheep grazing freely on the green pastures and enjoy interactive shows. It is an ideal place to relax and immerse in the peaceful beauty of nature.
- ◆ **Star Moon Sky Scenic Restaurant** - Is a leisure park that combines a scenic-view restaurant with interactive animal experiences. Guests can enjoy close encounters and photo opportunities with the adorable animals while dining amidst romantic mountain views and captivating night scenery, creating a relaxing and soothing atmosphere.

CHIAYI

- ◆ **Alishan National Forest Recreation Area** - Made up of 18 high mountains, is famous for its sunrise, sea of clouds, sunset glow, forests, and mountain railway. The area also features natural attractions like waterfalls, streams, and unique rocks, offering a sense of adventure. Fengqihu is known for its local delicacies such as mountain vegetables, bamboo shoots, and aiyu jelly.

TAICHUNG

- ◆ **Rainbow Village** - All the colourful murals were created by "Rainbow Grandpa," Mr. Huang Yongfu, who infused his deep local sentiments into vibrant, playful paintings on the old houses. Walking through the colourful, dreamlike alleyways feels like stepping into a fairy-tale world. It has become one of Taichung's most popular tourist spots for photography and sightseeing.

TAIPEI

- ◆ **Taipei 101** - Taiwan's iconic skyscraper, featuring a five-level shopping mall and office towers. Visitors may be optional to take the high-speed elevator to the 89th-floor observatory for breathtaking panoramic views of Taipei's skyline.
- ◆ **Ningxia Night Market** - One of Taipei's most famous night markets, renowned for its authentic Taiwanese street food. Enjoy local favourites such as oyster omelette, fried chicken cutlet, and braised pork rice while soaking in the lively atmosphere and vibrant night market culture.
- ◆ **Jiufen Old Street** - Known for its traditional tea houses offering tea, snacks, and beautiful mountain and sea views. Jiufen's unique atmosphere inspired the setting of Studio Ghibli's movie *Spirited Away*.
- ◆ **Xi Men Ding** - Has been called the "Harajuku of Taipei" and the "Shibuya of Taipei". Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese Culture.

SHOPPING STOP

- ✓ Tianlu Art Centre ✓ Aboriginal Specialty Center ✓ Tea

Hotel or similar (7 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Century Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Taichung In One City Inn or Similar Class x 1 Night
- ✓ Qingjing Formosa Vacation Village Homestay or Similar Class x 1 Night
- ✓ Chiayi Look Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Taichung Stay Hotel or Similar Class x 1 Night
- ✓ Taipei Happiness Inn Hotel or Similar Class x 2 Nights



NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Ningxia Night Market
宁夏夜市



Jiufen Old Street
九分老街



Yin-Yang Sea
阴阳海



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐)

- ☑ 桃园夜市

第二天 桃园 🚌 新竹 🚌 台中 (早/-/-)

- ☑ 六福村主题乐园 + 野生动物园
- ☑ 彩虹眷村
- ☑ 逢甲夜市

第三天 台中 🚌 南投 (早/午/晚)

- ☑ 18度C巧克力工房
- ☑ 埔里蓝色城堡 (拍照打卡)
- ☑ 埔里酒厂酒瓮隧道
- ☑ 清境农场
- ☑ 青青草原

第四天 南投 🚌 嘉義 (早/午/-)

- ☑ 邵族文化村
- ☑ 車埕老街
- ☑ 集集小火车 + 集集车站
- ☑ 泰顺廊桥
- ☑ 南投茶园
- ☑ 文化路夜市

第五天 嘉義 🚌 台中 (早/午/晚)

- ☑ 阿里山国家森林公园 (含森林小火车)
- * 受镇宫 * 三代木 * 树灵塔 * 阿里山神木
- ☑ 奋起湖老街
- ☑ 日月潭景观餐厅 (与可爱小动物互动)

第六天 台中 🚌 台北 (早/午/-)

- ☑ 天禄艺术馆
- ☑ 台北大巨蛋
- ☑ 台北101 (登顶自费)
- ☑ 凤梨酥DIY体验
- ☑ 宁夏夜市

第七天 台北 (早/-/-)

- ☑ 十分老街
- ☑ 九份老街
- ☑ 阴阳海 + 十三层遗址 (拍照打卡)
- ☑ 金山老街 + 跳石海岸
- ☑ 西门町

第八天 台北 ✈️ 回程 (打包早餐/机上用餐)

购物店

- ✓ 天禄艺术馆
- ✓ 山地特产
- ✓ 茶叶

观光景点:

新竹

- ◆ **六福村主题乐园** - 全台最具人气的主题乐园之一, 结合刺激好玩的游乐设施与野生动物园双重体验。游客可近距离观赏狮子、长颈鹿等动物, 同时畅玩各类游乐项目, 无论大人或小朋友都能尽情享受欢乐时光, 是亲子旅行不可错过的亮点!

南投

- ◆ **清境农场** - 位于海拔约1,700公尺的高山上, 享有“雾上伊甸园”的美誉。这里空气清新、景色辽阔, 青青草原上常见绵羊悠闲漫步, 还可欣赏绵羊秀等互动体验。在蓝天白云与群山环绕下, 尽情感受大自然的宁静与疗愈氛围。
- ◆ **日月潭景观餐厅** - 结合景观餐厅与萌宠互动体验的休闲园区。游客可近距离与可爱小动物互动拍照, 在浪漫山景与迷人夜色的环绕下, 悠闲用餐, 享受轻松惬意的疗愈时光。

嘉义

- ◆ **阿里山国家森林公园** - 阿里山由18座高山组成, 以日出、云海、晚霞、森林与高山铁路合称“阿里山五奇”。这里不仅拥有丰富的自然美景, 还融合了邹族原住民的人文资源, 增添观光魅力。游客可在森林公园探访瀑布清溪、奇石怪木等原始景观, 感受森林探险的魅力, 同时顺道畅游奋起湖, 品尝当地新鲜山野菜、笋、草仔粿与爱玉子等美食, 尽享自然与人文的双重体验。

台中

- ◆ **彩虹眷村** - 园区内所有彩绘作品皆出自彩虹爷爷—黄永阜先生之手。他将浓厚在地情感融入创作, 在老屋墙面绘上五彩缤纷、充满童趣的图画。走入缤纷梦幻的巷弄之间, 仿佛进入童话世界, 是国内外游客拍照打卡的热门人气景点。

台北

- ◆ **台北101** - 台湾著名地标建筑, 拥有大型五层购物中心, 并与金融办公大楼相连。旅客可自费搭乘高速电梯前往89楼观景台, 俯瞰台北城市天际线, 感受震撼视野。
- ◆ **宁夏夜市** - 以地道台湾小吃闻名的夜市之一, 汇集蚵仔煎、鸡排、卤肉饭等经典美食。热闹的氛围与丰富的选择, 让人充分体验台湾独特的夜市文化。
- ◆ **九分老街** - 以其传统茶馆, 提供茶、小吃和美丽的山海景色而闻名, 九份的独特氛围被认为是灵感来源于吉卜力工作室的电影《千与千寻》的背景。
- ◆ **西门町** - 台北最热闹的潮流商圈之一, 融合购物、美食与街头文化。这里汇聚年轻潮牌、特色小店与街头表演, 充满活力, 是体验台北都市魅力的最佳地点。

风味餐:

- ✓ 7早餐 / 4午餐 / 2晚餐



绍兴风味料理
木桶便当
西餐

清境特色料理
阿里山风味餐



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪酒店或同级 x1晚
- ✓ 台中文华道酒店或同级 x1晚
- ✓ 清境民宿-福尔摩沙或同级 x1晚
- ✓ 嘉义乐客商旅或同级 x1晚
- ✓ 台中星漾商旅或同级 x1晚
- ✓ 台北幸福赞或同级 x2晚

无自费项目

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。